
POSVETOVANJA S KRAJEBNIMI SKUPNOSTMI
Od izida zadnje številke Nsk pa do dneva poročanja so bila posveto-

vanja v krajevnih skupnostih Dolsko, Zadvor, Bizovik, Šmartno ob
Savi in Zelena jama.
Dolsko: Zrasla bo nova šoia

Predstavniki KS Dolsko so
navzoče obvestili o pripravah za
gradnjo trgovine v Senožetih; z
gradnjo zavlačujejo, v tem za-
selku pa nimajo urejene preskr-
be. Pri investiciji sodelujejo kra-
jevna skupnost, Mercator in ra-
zvojna gospodarska skupnost
občine. Celotna investicija bo
predvidoma veljala 2,000.000
dinarjev.

Nadaljnji problem krajanov je
oskrba z zdravo pitno vodo. Vse
priprave pa so v teku, celotna in-
vesticija bo znašala 1.720.000
dinarjev.

Gradbeni odbor išče primerno
lokacijo za novo šolo, ki jo bodo
gradili iz sredstev II. samopri-
spevka. Obstaja pa še precej ne-
rešenih komunalnih problemov
in ni dovolj sredstev za realiza-
cijo predvidenih programov.

V Zadvoru vso prednost kanali-
zaciji in vodovodu

KS Zadvor načrtuje v srednje-
ročnem razvojnem programu
gradnjo kanalizacije in vodovo-
da. Program bodo realizirali
skupaj s KS Bizovik. Trasa kana-
lizacije in vodovoda bo potekala
od krajevne skupnosti Bizovik
prek Dobrunj v Zadvor-Sostro
bo zbirnega kolektorja. V teku
so pripravljalna dela za to inve-
sticijo.

Finančna konstrukci ja je zgra-

jena na bistvenem prispevku ob-
canov, pa tudi na soudeležbi
TOZD Kanalizacija ter zdru-
ženih sredstvih delavcev in ko-
munalne skupnosti občine Ljub-
ljana Moste-Polje. Vendar tudi
ta investicija ne bo rešila vseh
komunalnih problemov.

V svojem programu predvide-
vajo gradnjo trgovine, ki bo
delno rešila preskrbo krajanov,
katerih število raste z intenzivno
stanovanjsko gradnjo.

Z realizaci jo programov za leto
1977 je KS skupaj z Elektro
Ljubljana in s pomočjo krajanov
elektrificirala oddaljene zaselke
v svojem območju.

Bizovik najbolj rabi trgovino; pri
kanatizadji in vodovodu so za
postopnost gradnje

V krajevni skupnosti Bizovik
so predstavniki opozorili na pro-
blematično preskrbo krajanov in
je potrebna gradnja nove trgovi-
ne. Predstavnik Mercatorja je
pojasnil, da adaptacija obstoječe
trgovine ne bi rešila problema in
predlagal, da se KS odloči za
gradnjo trgovine-na novi lokaeiji
in to pred predvideno gradnjo v
Mercatorjevih programih.

Gradnje karializacije in vodo-
voda skupaj s KS Zadvor naj bi
se lotili etapno, kot bodo dote-
kala finančna sredstva — so me-
nili navzoči krajani.

Šmartno ob Savi je primestna KS
z vsemi vpadljivimi razlikami

Na posvetovanju v Šmartnem
ob Savi so predstavniki KS opo-
zorili na komunalne probleme,
saj je večji deJ cestišč pretežno
makadamskih. Šmartno je na-
mreč primestna KS in so komu-
nalne razlike še bolj vpadljive. V
letu 1977 so posvetili veliko po-
zornost gradnji nogometnega
igrišča in rekreaci jskega prostora
za potrebe krajanov.

Pri gradnji takšnih objektov
pa menijo Smarčani naj bi fi-
nančno sodelovale tudi druge
obrobne krajevne skupnosti,
kjer takšnih rekreacijskih objek-
tov ni.

Krajani KS Šmartno ob Savi
žele, naj b bil označen prehod za
pešce prek zelo prometne Šmar-
tinske ceste in da bi jim bil zago-
tovljen varen dostop do trgovine.

Zelena jama: ceste in rekreadj-
ske površine

Na posvetovanju v KS Zelena
jama so predstavniki opozorili na
podedovane komunalne pro-
bleme. Kar tretjina cest in ulicše
ni asfaltiranih, in vendar je ta KS
mestna krajevna skupnost. V
njej ima sedež več delovnih or-
ganizacij, ki dobro sodelujejo s
krajevno skupnostjo. Programc
so le delno uresničili, saj za preo-
stali del ni bilo dovolj sredstev in
zato nekatere probleme odJagajo
iz leta v leto. Krajani želijo, da bi
bil na njihovem območju do-
končno urejen prometni režim,

saj gre za varnost vseh občanov
na cesti, še posebno pa otrok.
Treba bi bilo semaforizirati kri-
žišče Kajuhove in Kavčičeve
ulice. V programu imajo gradnjo
rekreacijskih površin in je loka-

cija že zagotovljena po urbani-
stičnem planu mesta Ljubljana.
Seveda pa bo za to potrebnih ve-
liko finančnih sredstev, a krajani
sodijo, da bi jih združevali. TKS,
delovne organizacije in KS iz

združenih sredstev delavcev.
Predstavniki vseh doslej obi-

skanih krajevnih skupnosti pod-
pirajo ustanovitev skupne fi-
nančne službe za krajevne skup-
nosti.


